
 
P r o t o k ó ł   Nr  XVI/ 2008 

 
z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 16 maja  2008 r. 
 
  
Początek sesji - godz. 9.00     zakończenie - godz. 11,25  
 
Radni obecni : 
 
      1.   Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Krzysztof Tomków       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz          
7. Mindur Andrzej         
8. Ołowiańczyk Zygmunt     
9. Stączek Ryszard      
10. Szajna Anna         
11. Trygar Krystyna  
12. Węgrzyn Maria  

      13. Gierad Alfreda 
      14. Michalski Edward 
 
Radni nieobecni: 
 
1. Kuzianik Alicja 
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
  

 
 

Porządek obrad :  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Interpelacje radnych.  
5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
   z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
6.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia w 2008r.  do realizacji przedsięwzięcia  
   finansowanego ze środków budŜetu Gminy oraz środków budŜetu Województwa 
   Podkarpackiego w ramach Działania 2 „ Wsparcie inwestycji związanych 
   z utrzymaniem lub rozwojem gminnej infrastruktury drogowej”. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2008 r. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu systemowego 
    „Czas na aktywność w Gminie  Zarszyn” współfinansowanego ze środków  
    Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Poddziałania 7.1.1( Rozwój  
   i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej )  

               z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 1471/1, 1471/2, 1471/3  
                i 1477 połoŜonych w miejscowości Zarszyn.  
 10. Wolne wnioski i zapytania. 
 11. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 12.. Zakończenie sesji. 

        
 
Ad. 1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny , który powitał 
zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził , Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych. Obrady 
były zatem prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. 2. Do ustalonego przez Przewodniczącego Rady Gminy porządku obrad,  Wójt zaproponował  
wprowadzić dwa dodatkowe punkty tj. projekty uchwał w sprawie : 
- zmiany własnej Uchwały Nr XV/114/2008  Rady Gminy Zarszyn z dnia 30 kwietnia 2008r. 
 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008r., 
- zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zarszyn. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
wnioskowała o  wprowadzenie do ustalonego porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Zarszyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał kolejno pod głosowanie trzy projekty 
uchwał zgłoszonych o przyjęcie do porządku obrad. Wnioski te przez Wysoką Radę przyjęte zostały 
jednomyślne.  
Przewodniczący Rady poinformował jednocześnie,  iŜ będą one  realizowane w następujący sposób 
:  
- projekt uchwały w sprawie  zmiany własnej Uchwały Nr XVI/114/2008  Rady Gminy Zarszyn 
  z dnia 30 kwietnia 2008 r w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r. po pkt. 6, 
- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zarszyn po pkt. 9, 
- projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zarszyn jako pkt. 12. 
 
Ad. 3. Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
 
Ad. 4. W interpelacjach głosu nie zabierano.  
 
Ad. 5. Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec złoŜył sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy, 
z  działalności Wójta  w okresie między sesjami, a takŜe z realizacji zadań poszczególnych 
referatów w Urzędzie Gminy. 
Sprawozdania te stanowią załącznik do protokołu.  
 
Nad w/w sprawozdaniem w dyskusji głos zabrali :  
- Radny Wojciech Niemiec zapytał dlaczego w sprawozdaniu z pracy Referatu Inwestycji 
i Gospodarki Mieniem Gminy,  nic się nie wspomina o przygotowywaniu wniosku na       
dofinansowanie projektu pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej w BaŜanówce”. 
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Zastępca Wójta odpowiedział, iŜ  najprawdopodobniej w miesiącu lipcu br. będzie nabór  wniosków 
do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich bądź do Programu INTEREG Polska- Słowacja i wtedy 
będzie składany wniosek na budowę kanalizacji w BaŜanówce.  
 
Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad  projektem 
uchwały w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia w 2008r.  do realizacji 
przedsięwzięcia finansowanego ze środków budŜetu Gminy oraz środków budŜetu Województwa 
Podkarpackiego w ramach Działania 2 „ Wsparcie inwestycji związanych z utrzymaniem lub 
rozwojem gminnej infrastruktury drogowej”. 
 
- Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec poinformował, iŜ z związku z ogłoszeniem przez Zarząd 
Województwa Podkarpackiego naboru wniosku w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – 
Działanie 2” Wsparcie inwestycji związanych z utrzymaniem lub rozwojem gminnej infrastruktury 
drogowej”, objęte Podkarpackim Samorządowym Instrumentem Wsparcia Rozwoju Infrastruktury 
na Obszarach Wiejskich” Gmina Zarszyn jako wnioskodawca zobowiązana jest załączyć 
przedmiotową uchwałę jako integralną część wniosku o dofinansowanie. Po szerokiej  konsultacji 
wytypowano do realizacji odcinek 800 m gminnej drogi w Pielni w kierunku „Mroczkówek. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Tygar 
oznajmiła , iŜ członkowie Komisji równieŜ pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej 
uchwały wyraŜając jednomyślnie zgodę na  realizację przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. 
„Wykonanie  robót budowlanych polegających na przebudowie drogi gminnej w Pielni”. 
 
Wobec braku innych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał 
pod głosowane projekt uchwały w sprawie przystąpienia w 2008r. do realizacji przedsięwzięcia 
finansowanego ze środków budŜetu Gminy oraz środków budŜetu Województwa Podkarpackiego  
w ramach Działania 2 „Wsparcie inwestycji związanych z utrzymaniem lub rozwojem gminnej 
infrastruktury drogowej”. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało                  
14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 7.  Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany własnej uchwały Nr XV/114/ 2008 Rady Gminy 
Zarszyn z dnia 30 kwietnia 2008 r w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r. 
 
Zastępca Wójta uzasadniając podjęcie przedmiotowej uchwały poinformował, na skutek 
zwiększenia dochodów od planowanych wpływów z podatku rolnego naleŜało w rozdz. 01030 Izby 
Rolnicze w § 2850 przekazać wpłatę 1000 zł  na rzecz izb rolniczych tj. 2 % uzyskanych wpływów 
z podatku rolnego i poprawkę tę ujęto w/w projekcie uchwały. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała, iŜ członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
 
- Radny Krzysztof Tomków wnioskował do Przewodniczącego Rady, by do porządku obrad 
następnych  sesji włączyć temat  związany z  działalnością Podkarpackiej Izby Rolniczej na terenie 
naszej gminy. 
 
- Wobec braku innych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał 
pod głosowane projekt uchwały w sprawie  zmiany własnej uchwały Nr XV/114/ 2008 Rady Gminy 
Zarszyn z dnia 30 kwietnia 2008 r w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r. Uchwała podjęta 
została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do 
protokołu.  
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Ad. 8. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad  projektem 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
szczegółowo omówiła projekt zmian w budŜecie gminy na 2008 r po stronie dochodów i wydatków. 
Stwierdziła jednocześnie, iŜ członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt zmian 
wnioskując jednocześnie o ich uchwalenie. 
 
- Radny Janusz Dębski zapytał kiedy i do jakiego programu będą składane wnioski na zadanie pn. 
„Podniesienie atrakcyjności miejscowości Długie i Nowosielce poprzez przebudowę  drogi gminnej 
nr 2206R”. 
 
- Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec odpowiedział, Ŝe na dalszy remont tej będzie składany wniosek 
do Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego,  a jego i rozstrzygniecie  
nastąpi najprawdopodobniej w miesiącu październiku lub listopadzie br.   
 
Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 
 
-Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  
W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 9. Kolejny punkt porządku obrad  dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do 
realizacji projektu systemowego „Czas na aktywność w Gminie  Zarszyn” współfinansowanego ze 
środków  Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Poddziałania 7.1.1  ( Rozwój  
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej) z Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki. 
 
- Zastępca Wójta uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział między innymi , Ŝe 
GOPS w Zarszynie złoŜył wniosek do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie  na realizację 
projektu systemowego pt. „Czas na aktywność w Gminie Zarszyn”, w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. Program ten będzie realizowany do 2013 r. Celem programu jest 
aktywizacja społeczna osób korzystających z pomocy społecznej tj. Wsparcie osób długotrwale 
bezrobotnych z niskim poziomem wykształcenia o niskich kwalifikacjach zawodowych – 
zagroŜonych wykluczeniem społecznym. W ramach rekrutacji osób spełniających powyŜsze 
kryteria w 2008 r projektem zostanie objętych 18 osób.  Realizacja projektu została podzielona na 
następujące zadania : aktywna integracja,  praca socjalna, zasiłki i pomoc w naturze, działania 
o charakterze środowiskowym i informacyjnym. W załoŜeniach  projektowych GOPS planuje 
rozpoczęcie realizacji powyŜszych działań  od 1 czerwca br. Przystąpienie do działań w tym 
zakresie przyniesie pozytywne skutki zarówno dla podopiecznych jak i samego Ośrodka bez 
angaŜowania dodatkowych środków własnych Gminy. PowyŜszy projekt uchwały jest na razie 
jedynie uchwałą intencyjną,  wyraŜająca zgodę Rady Gminy na przystąpienie w 2008 r do realizacji 
w/w zadana.  
 
 - Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 
Trygar poinformowała, Ŝe członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej 
uchwały tym samym wyraŜając zgodę na realizację  w/w zadania.  
 
- Radny Janusz Dębski zapytał, dlaczego w 2008 r  tylko 18 osób objętych  zostanie tym projektem, 
skąd ta ilość i czy  nie było więcej chętnych do tego typu szkoleń. 
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- Kierownik GOPS Pani Bata Stankiewicz odpowiedziała, iŜ są to osoby nie pracujące, 
a korzystające z pomocy społecznej,  które zgłosiły się i zobowiązały w 2008 r  do udziału  
w róŜnego rodzaju szkoleniach, kursach. W  ramach posiadanych środków  więcej osób w tym roku  
nie da się przeszkolić  
 
- Radny Ryszard Stączek zapytał,  czy  Kierownik rozeznała ile osób znajdzie zatrudnienie na rynku 
pracy po tych odbytych szkoleniach. 
 
- Kierownik GOPS odpowiedziała, Ŝe na dzień dzisiejszy istnieje zapotrzebowanie na sprzedawców                               
i kucharzy i te 18 osób wyraziło zgodę na udział w tego typu szkoleniach,  a czy znajdą 
zatrudnienie to czas pokaŜe. Na pewno będą miały większą  szansę na jej znalezienie i równieŜ 
chodzi o to,  aby osoby te były bardziej zmotywowane do poszukiwań na rynku pracy.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie przystąpienia do realizacji projektu systemowego „Czas na aktywność w Gminie  
Zarszyn” współfinansowanego ze środków  Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Poddziałania 7.1.1  ( Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 
społecznej ) z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Uchwała podjęta została jednomyślnie.               
W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad  projektem 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek nr ewid. 1471/1, 1471/2, 1471/3 i 1477 połoŜonych w miejscowości 
Zarszyn.  
 
- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn przedstawiając zasadność podjęcia przedmiotowej uchwały 
powiedział między innymi, Ŝe w celu ustalenia przeznaczenia terenów oraz określenia sposobów 
ich zagospodarowania i zabudowy Rada Gminy podejmuje uchwałę o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Podjęcie tej uchwały 
poprzedzone było analizami z których wynika, Ŝe po jego uchwaleniu wzrośnie wartość rynkowa 
wskazanego terenu. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego jest podstawowym 
urządzeniem planistycznym,  za pomocą którego w sposób wiąŜący ustala się przeznaczenie terenu 
na określone cele. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała,  iŜ członkowie Komisji pozytywne zaopiniowali w/w projekt uchwały wyraŜając 
tym samym zadowolenie, iŜ będziemy mieć juŜ przygotowaną działkę dla  chętnego  inwestora. 
Ponadto Przewodnicząca Komisji  wnioskowała  o to, aby niezwłocznie przystąpić do opracowania  
miejscowego planu zagospodarowania włączając do niego nowe tereny pod budownictwo 
indywidualne. 
 
- Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec poinformował o tym,  iŜ na razie w/w prace w tym zakresie 
nie będą prowadzone z uwagi na to, Ŝe najprawdopodobniej jesienią br. Rząd ma wydać pakiet 
ustaw w tym zakresie umoŜliwiający łatwiejsze i szybsze uzyskane pozwolenia na budowę.  
 
- Radny Adam Malik zapytał, jaki areał działek objętych tym planem zagospodarowana 
przestrzennego. 
 
- Uzyskał odpowiedź, iŜ jest to obszar o pow. 1,60 ha. 
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Wobec braku innych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 1471/1, 1471/2, 1471/3 i 1477 połoŜonych  
w miejscowości Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało   
14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 11. W jedenastym punkcie porządku obrad przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Zarszyn na lata 2008- 2016. 
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił, iŜ członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt Planu Odnowy 
Miejscowości Zarszyn na lata 2008 – 2016. Przewodniczący Komisji oznajmił takŜe,  iŜ 
w wszystkich prawie „Planach Odnowy” wpisane są  zadania np. rozwój agroturystyki , utworzenie 
ścieŜek rowerowo- konnych , rowerowych itp.  i wnioskował o zorganizowanie w tym celu 
szerszego spotkania dotyczącego utworzenia jednej wspólnej gminnej ścieŜki rowerowej 
obejmującej swoim zasięgiem teren całej gminy .   
 
- Sołtys Franciszek Gajewski oznajmił,  iŜ zebranie wiejskie w Zarszynie przyjęło „Plan Odnowy 
Miejscowości Zarszyn” przy jednym  głosie wstrzymującym się. 
 
- Pan Wiesław Józefczyk Sołtys Odrzechowej i Prezes Lokalnej Grupy Działania zwracając uwagę 
na wypowiedź Przewodniczącego Pana Tomkowa powiedział, Ŝe taki plan utworzenia gminnej 
ścieŜki rowerowej zawarty jest w opracowanej juŜ Lokalnej Strategii Rozwoju.  W ramach owocnej 
współpracy poprosił o większe zaangaŜowanie radnych i sołtysów w pracach na rzecz realizacji 
działań  zawartych w   tej „Strategii” , która została opracowana dla czterech gmin Rymanów, 
Besko, Zarszyn i Bukowsko. Pan Józefczyk dodał takŜe, iŜ opracowane  „Plany Odnowy” 
dla poszczególnych  miejscowości w gminie i zawarte w nich zadania powinny być spójne 
z Programem Lokalnej Strategii Rozwoju. Poinformował , iŜ najprawdopodobniej od lipca br. ruszy 
Program Rozwoju Obszarów Wiejskich „Odnowa Wsi” i dodał, Ŝe  trzeba mieć juŜ przemyślaną       
i opracowaną wspólną koncepcję realizacji na terenie naszej  gminy jakiegoś najistotniejszego, 
priorytetowego przedsięwzięcia. Dodając przy tym , iŜ z Programu „Odnowa Wsi” mogą  
skorzystać Gmina, Gminna Biblioteka Publiczna i Parafie. Nadmienił takŜe,  iŜ obecnie waŜną  
sprawą jest ustalenie priorytetu tych działań, bowiem na ich realizację z chwilą ogłoszenia naboru 
wniosków trzeba będzie mieć juŜ opracowaną dokumentację typu kosztorys, pozwolenie na budowę 
itp. Te przyjęte  i zatwierdzone „Plany Odnowy Miejscowości” będą stanowić załącznik do 
składanego wniosku. Na zakończenie raz jeszcze poprosił o udział w wspólnych spotkaniach, gdyŜ 
większość zaplanowanych zadań w „Planach Odnowy” będzie realizowana przez Lokalną Grupę 
Działania.  
 
- Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał po głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Zarszyn na lata 2008 – 2016. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało                 
14 osób. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 12. W dwunastym punkcie porządku obrad przystąpiono do realizacji dodatkowego punktu  
zgłoszonego do porządku obrad tj. projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 
Gminy Zarszyn.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
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składając uzasadnienie do podjęcia przedmiotowej uchwały powiedziała między innymi,  
członkowie Komisji dokonali analizy  nowelizacji rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie zasad 
wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach 
powiatowych i urzędach marszałkowskich pod kątem ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Zarszyn. Przewodnicząca oznajmiła, iŜ członkowie Komisji docenili skuteczne  starania  Wójta                               
w pozyskiwanie dodatkowych środków do budŜetu gminy i  jednocześnie dając mu tym samym 
motywację do dalszych owocnych działań  w zakresie rozwoju gospodarczego gminy zdecydowano 
o podwyŜszeniu wynagrodzenia Wójtowi.   
Następnie odczytała projekt uchwały w tej sprawie.  
 
- Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zarszyn. 
Uchwała podjęta została większością głosów. Za jej podjęciem głosowała 13 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 13. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 
- Radny Zygmunt Ołowiańczyk poprosił o poinformowanie o tym jak na teren naszej gminy 
realizowane są zadania w zakresie sportu i kultury fizycznej. 
 
- Inspektor d/s kultury i kultury fizycznej Pani Beata Nawalaniec udzieliła w tym zakresie 
niezbędnej informacji mówiąc między innymi, iŜ w tym roku nie bierzemy udziału  w turnieju 
„Piłkarska kadra czeka” /zbyt późno otrzymaliśmy  zaproszenie /. Jednocześnie  poinformowała, 
Ŝe młodzieŜ z terenu naszej gminy uczestniczy  w współzawodnictwie gmin wiejskich w sporcie 
młodzieŜowym o puchar Marszałka Województwa,  który składa się z kilku dyscyplin sportowych, 
a takŜe o organizowanych turniejach sportowych dla szkół podstawowych zwracając się przy tym 
z prośbą o większe zainteresowanie się tego typu  turniejami nauczycieli wychowania fizycznego. 
Na zakończenie wypowiedzi podała takŜe informację o innych organizowanych rozgrywkach 
sportowych w sezonie wiosenno - letnim między innymi o  masowej imprezie  „ Polska biega”. 
 
- Radny Krzysztof Tomków oznajmił, iŜ jest dla niego nie zrozumiałe dlaczego nauczyciele 
wychowania fizycznego są mało zaangaŜowani w pracach nad organizacją  i przebiegiem 
w/w turniejów sportowych mających miejsce na terenie naszej gminy i jednocześnie dodał, iŜ  
młodzieŜ szkolna bardzo chętnie uczestnicy w tego typu rozgrywkach sportowych.  
 
- Radny Zygmunt Ołowiańczyk oznajmił, Ŝe w Szkoła Podstawowa w  Pielni miała i ma szczęście 
do dobrych nauczycieli  wychowania fizycznego i to dzięki nim powstała tak dobra druŜyna 
sportowa w tej miejscowości jak i równieŜ rozwijają  się inne dyscypliny sportu. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny oznajmił,  iŜ w trakcie tej prowadzonej 
dyskusji  nasuwa mu się pytanie,  czy inni pracownicy lub inne grupy zawodowe równieŜ pracują 
poza godzinami bez dodatkowego wynagrodzenia,  a z tej dyskusji wynika,  iŜ tego typu 
wymagania stawia się tylko wobec  się nauczycieli. 
 
- Radna Alfreda Gierad zaznaczyła, Ŝe młodzieŜ wychowuje nie tylko szkoła, ale równieŜ  i dom 
i poprosiła, by nie poddawać publicznej  ocenie pracy nauczycieli wychowania fizycznego jeŜeli nie 
mamy ku temu sto procentowej wiedzy.  
 
- Pan Wiesław Józefczyk przypomniał radnym pełniącym funkcje społeczne w klubach sportowych 
o przeznaczeniu środków  pochodzących z budŜetu gminy na realizacje zadań z zakresu spotów 
masowych , co winno stanowić rozwiązanie sygnalizowanych problemów.  
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- Delegat do Podkarpackiej Izby Rolniczej Pan Franciszek Gajewski poinformował, o braku    
zainteresowania wśród rolników organizowanymi przez Podkarpacką Izbę Rolniczą szkoleniami 
i wyjazdami na wystawy rolnicze. 
 
- Radny Adam Malik Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnioskował 
o wystosowanie kolejnego pisma do Starostwa Powiatowego w Sanoku w celu pilnego wykaszania 
poboczy wzdłuŜ dróg powiatowych na terenie gminy, a takŜe podjęcie działań zmierzających do 
wykoszenia niektórych dróg wewnętrznych na terenie miejscowości. Przewodniczący Komisji 
poinformował  o organizowanym w dniu 29 maja 2008 r wyjazdowym posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska nt. Przegląd stanu dróg rolniczych ma terenie gminy i poprosił  
 o udział sołtysów w tej komisji.  
 
- Radny Andrzej Mindur wnioskował w następujących sprawach : 
- podjęcia niezbędnych działań  w celu wybudowania w bieŜącej kadencji oświetlenia drogowego 
  w Odrzechowej, 
- pilnego przystąpienia do pomalowania dachu na budynku domu ludowego w Odrzechowej,  
- niezwłocznego przystąpienia do prac mających  na celu nadanie numerów drogom gminnym 
  na terenie Odrzechowej.  
 
Ad. 14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili : 
 
- Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec udzielił odpowiedzi na szereg pytań związanych z organizacją 
sportu szkolnego na terenie gminy mówiąc między innymi , Ŝe gmina jako organ prowadzący 
szkoły nie ma uprawnień do nadzoru pedagogicznego jednocześnie dodając,  iŜ kompetentnymi do 
dokonywania oceny pracy nauczycieli są dyrektorzy  szkół i Kuratorium Oświaty. Dodał takŜe, iŜ 
zajęcia pozalekcyjne odbywają się w ramach UKS.  
 
- Radnemu Adamowi Malikowi odpowiedział, Ŝe Starostwo Powiatowe w Sanoku rozpoczęło prace 
przy wykaszaniu rowów wzdłuŜ dróg powiatowych, natomiast koszenie dróg wewnętrznych  na 
terenie miejscowości, tam gdzie  nie mogą tego wykonać  mieszkańcy będą odbywać się w ramach 
robót publicznych. 
 
- Radnego  Andrzeja  Mindura poinformował, Ŝe jest juŜ przygotowany  projekt na budowę 
oświetlenia drogowego w Odrzechowej,  natomiast  w budŜecie gminy nie ma obecnie wolnych 
środków na realizację tej inwestycji jak równieŜ nie moŜna ich  pozyskać w  dostępnych   
programach unijnych. W sprawie pilnego pomalowana dachu na budynku domu ludowego w tej 
miejscowości  odpowiedział,  Ŝe na ile moŜliwości finansowe pozwolą to będą zwiększane środki 
na remont w domach ludowych. W sprawie nadawania numerów drogom gminnym poinformował, 
Ŝe temat ten będzie na bieŜąco analizowany bowiem są  na  terenie Odrzechowej ciągi dróg , które 
powinny posiadać wymaganą numerację by móc ubiegać się o pozyskanie środków 
pozabudŜetowych na ich remont.  
 
Ad. 15. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach  ogłosił szesnastą sesję Rady Gminy Zarszyn  
w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
 
Protokołowała:           Przewodniczący 
Irena Kasza       Rady Gminy Zarszyn 
        mgr Janusz Koneczny 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


